



Björklidens Villaägareförening

Protokoll styrelsemöte nr 5, 2018-01-18

Plats: Mattias Eriksson, Alprosvägen 27

Tid: 20.00 till 21.00

Kallade:	Mattias Eriksson	Ordf
	Maria Frödin	Kassör
	Nicklas Haglund	Ledamot
	John Agurell	Ledamot
	Magnus Sjölander	Ledamot

Frånvarande: Rose-Marié Albero Landberg Suppleant

Förslag till dagordning

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Mattias E.

4. Kassörskan rapporterar

a) Föreningens ekonomi

Vi har 26298,74kr i kassan. Maria har gjort bokslut för 2017 samt ett budgetförslag för 2018. Vi tittade på det. Vi konstaterade att vi hade ca 10 färre betalande medlemmar (hushåll) 2017 än 2016. Vi beslutade att även detta år gå ut med en påminnelse till de som brukar betala.

Maria undersöker vad det skulle innebära att gå över till en "online tjänst" istället för den Visma lösning vi har idag. Om det är bra så byter vi detta verksamhetsår.

5. Information till och från medlemmarna

a) Nyinflyttade. Utdelning av "Välkomstbrev".

6 hushåll har fått välkomstbrev.

b) Hemsidan

Uppdateras innan årsmötet.

c) FB

Några klagomål ang. smällare vid nyår. Vi beslutade att gå ut med lite "snälla uppmaningar" i samband med denna händelse nästa år (2018/2019)

Vi pratade även om att vi bör ha som mål i föreningen att lägga ut minst ett inlägg på FB / månad så att gruppen känns levande.

6. Grannsamverkan

Ett känt inbrott skedde i området under julhelgen. Vi borde ha mer kontakt med Björn och höra om han får mer annan info från polisen.

7. Vägar och diken

VA-arbetet som pågår i området beräknas ta 2 år. Det är dock okänt hur mycket de ska göra och hur tidsplanen ser ut.

Maria och eller Magnus mailar kommunen sedan lägger vi ut det vi vet på FB.

8. Status på frågan om byggnationerna på Bellisvägen

a) Uppföljning av enkäten

21 hushåll svarade. Vilket är ganska exakt 10% av de boende, så enligt tidigare styrelsebeslut, och info i enkäten, så kommer vi således inte att gå vidare med att försöka ordna ett möte.

9. Uppföljning av granresning och grantändning

Det gick bra! Ca 50 vuxna med tillhörande barn kom! Vi bör köpa mer lättglögg nästa år.

10. Modulbostäderna vid Bolindervallen

När protokollet skrivs så är det ett faktum att bygglov för modulbostäderna gått igenom och info om att dessa primärt (i nuläget) skall användas för studenter och andra ungdomar är kommunicerat från kommunen.

11. Kontakt med UppsalaSolenergiProjekt

Vi diskuterade kontakten med Uppsala solenergi. Alla tyckte det var ett bra initiativ. Mattia undersöker med Teodok om vi kan låna lokalen samt pratar mer med Jonas.

12. Övriga frågor

Årsmötet planeras till någon gång sista veckan i mars.

13. Nästa möte

19/2 20:00

14. Mötets avslutande

Mötet avslutades ca 21:30.